

<b>Møte:</b>	<b>Medvirkning forprosjekt - Møte 03 akt D, 19 Forskning, undervisning og universitetsareal - Nye Rikshospitalet</b>	<b>Prosjekt:</b>	<b>Nye Aker og Nye Rikshospitalet</b>
<b>Saksnr:</b>	123184	<b>Dok.dato:</b>	24.5.2022
<b>Møtedato:</b>	19.5.2022 / start kl. 8:30 – slutt kl. 11:35	<b>Sted:</b>	Nye OUS, Forskningsparken, Møterom: Hagen 2
<b>Referent:</b>	Ole Martin Semb	<b>Neste møte:</b>	Uke 36/37

#### Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
Karin L. Carlsen	Overlege/Prof 1	Gruppeleder	x
Marit Inngjerdingen	Forsker	Fagperson	
Theresa Olasveengen	Overlege	Fagperson	x
Marthe Østberg	Pediatrisk sykepleier	Fagperson	x
Theis Tønnessen	Overlege	Fagperson	
John Anker Zwart	Lege/Forskningssjef	Fagperson	
Steinar Heidal	Forskningskoordinator	Fagperson	x
Wenche Reed	Lege	Fagperson	x
Kyrre E. Emblem	Forsker	Fagperson	x
Shuo-Wang Qiao	Nestleder utdanning	Fagperson	x
Gro Jamtvedt	Dekan	Fagperson	
Anne Lene Sørensen		Fagperson	
Lars O. Baumbusch	Forsker	Verneombud	x
Vegard Larrarte, NSF	Spesialutdannet sykepleier	Tillitsvalgt	
Benedicte Stavik, Forskerforb.	Seniorforsker	Tillitsvalgt	x
Marit Forslund, YLF	Postdoktor/LIS	Tillitsvalgt	x
Hanne K. Børresen	-	Brukerrepresentant	x
Trine Ertzeid	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Ralf Kristensen	Fasilitator	HSØ PO	X
Ole Martin Semb	Referent	HSØ PO	X
Zaheer Rana	Rådgiver utstyr	Prosjekteringsgruppen	x
Tone Andreassen	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	x

Mette Berg Maastad	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
--------------------	----------	-----------------------	---

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-00		<p><b>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS</b></p> <p>Gruppeleder ønsket velkommen og det ble foretatt navneopprop.</p> <p>Møtet er det tredje i en serie på fire i hovedaktivitet D som skal gå til høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 11 Klinisk service - Nye Rikshospitalet. Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plassering i bygget</li> <li>• Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer</li> <li>• Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet</li> </ul> <p><b>MERK</b> at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p><b>Agenda</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2</li> <li>2. Gjennomgang av utsendt materiale</li> <li>3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2</li> <li>4. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</li> <li>5. Veien videre</li> </ol>			
03-01		<p><b>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2 v/gruppeleder</b></p> <p>Referat med tilbakemeldingsskjema ble godkjent uten kommentarer.</p> <p>Hoveddelen av møtet ble benyttet til presentasjon og tilbakemeldinger til skissene, se punkt 03-02.</p>	<p>Info</p> <p>Se under</p>		

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-02		<p><b>Gjennomgang av utsendt materiale v/ arkitekt (Tone A)</b></p> <p>Arkitekt presenterte oppdaterte skisser med fokus på endringer siden forrige møte. Det er gjort enkelte justeringer på skissene i etterkant av utsendt materialet til møtet. Materialet vist i møtet er distribuert i etterkant. Oppfølgingspunktene følger nedenfor:</p>			
03-02 a		<p><b>Generelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gruppen stilte spørsmål om areal til toaletter. HSØ PO/fagkoordinator/arkitekt orienterte om at det for alle funksjonsområder inngår WC/HCWC som del av programarealet. Det pågår verifisering av antall og plassering av disse.</li> <li>• Det er 10 rom i funksjonsområdet for kontor angitt som "Grupperom, undervisning" (rommene 16.01.226-233, 16.01.336, og 16.01.358). Medvirkningsgruppen ønsker en avklaring om grensesnitt/formål med disse rommene, f.eks. om de er tiltenkt til undervisning.</li> <li>• Medvirkningsgruppen ber om tydeligere merking av arealene tilknyttet forskning og at alle undersøkelsesrom suppleres med "F". Arkitekt merker rom i tråd med dette.</li> </ul>	<p>Info</p> <p>Fag-koordinator /HSØ PO</p> <p>Arkitekt</p>	<p>09.06.22</p> <p>01.09.22</p>	
03-02 b		<p><b>Bygg J, plan 2</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Rom 15.03.006 (arbeidsrom, tverrfaglig) har endret plassering siden sist. Gruppen melder tilbake via fagkoordinator om annen plassering ønskes.</li> <li>• Nevnte rom merkes «F».</li> </ul>	<p>Fag-koordinator</p> <p>Arkitekt</p>	<p>09.06.22</p> <p>01.09.22</p>	
03-02 c		<p><b>Bygg J, plan 3 og 4 (OP, PO, intensiv)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plan 3: Skissert løsning med rom i grønn sone er ok.</li> <li>• Plan 4: Skissert løsning ønskes endret. Gruppen ønsker et undervisningsrom plassert i området til PO/intensiv, det andre rommet flyttet til plan 5. Arkitekt vurderer løsning.</li> </ul>	<p>Arkitekt</p>	<p>01.09.22</p>	

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-02 d		<p><b>Bygg J, plan 5</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Medvirkningsgruppen påpekte behov for tilgang til toaletter for overnatting, studenter. Arkitekt viste til at det pågår plassering av WC/HCWC for alle funksjonsområder.</li> <li>Arbeidsrom for PC: Gruppen vil ha ett rom på 125 kvm, fremfor 3x40 kvm + 5 kvm til stillerom. Arkitekt vurderer ny løsning.</li> <li>Plan 5 kan være aktuelle for andre funksjoner, se punkt 03-02 e om Klinisk forskningspost</li> </ul>	<p>Arkitekt</p> <p>Arkitekt</p> <p>Info</p>	<p>01.09.22</p> <p>01.09.22</p>	
03-02 e		<p><b>Bygg J, plan 6</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Plassering av skisserte rom for PO/Intensiv på plan 6 vurderes av gruppen som ikke hensiktsmessig. Plassering i plan 5 sammen med bl.a. klinisk forskningspost er bedre, dersom plassering i plan 3 eller 4 ikke er mulig. Arkitekt vurderer løsning.</li> </ul>	<p>Arkitekt</p>	<p>01.09.22</p>	
03-02 f		<p><b>Bygg J, plan 7</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gruppen ønsker annen plassering for klinisk forskningspost for voksne. Bakgrunnen er blant annet behov for nærhet til heis og intensiv, og for å unngå gjennomgang i annet funksjonsområde. Plan 5 fremstår som bedre alternativ, men løsning må vurderes av arkitekt. Prioritet for plan 5: Klinisk forskningspost og undervisning (125 kvm) + fyller opp med forskning. «Tommel» i plan 7 og 6 kan benyttes til simuleringssrom + grupperom (som foreløpig ikke er plassert ut). Arkitekt vurderer løsning.</li> </ul>	<p>Arkitekt</p>	<p>01.09.22</p>	
03-02 g	14.02.029	<p><b>Bygg J, plan 8</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Klinisk undersøkelsesrom er innarbeidet.</li> <li>Gruppen ønsker endret plassering av grupperom (10 m<sup>2</sup>), slik at rommene tilknyttet forskningstunet blir samlet.</li> </ul>	<p>Info</p> <p>Arkitekt</p>	<p>01.09.22</p>	
03-02 h		<p><b>Bygg J, plan 10</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gruppen ønsker et klinisk undersøkelsesrom tilknyttet forskningstunet, og at dette erstatter grupperom på 10 kvm. Medvirkningsgruppen og fagkoordinator anviser hvor dette merarealet kan hentes fra. Arkitekt vurderer løsning.</li> </ul>	<p>Fag-koordinator</p>	<p>09.06.22</p>	

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-02 i		<b>Bygg M og N</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ingen oppfølgingspunkter</li> <li>Til spørsmålet fra gruppen om stillerom (rom 15.01.097, 5 kvm). Stillerom er "finansiert" fra arealpotten for digital hjemmeoppfølging.</li> <li>Det pågår avklaringer om samlet plassering av kontor og møterom i bygg J, M og N. Det kan derfor komme endringer til presentert materiale.</li> </ul>	Info Info		
03-03		<b>Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2 v/gruppeleder og HSØ PO</b> Ikke gjennomgått i møtet.			
03-04		<b>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring v/HSØ PO</b>  Følgende oppsummering ble muntlig gjennomgått i møtet og sendt til medvirkningsgruppen i etterkant: <div data-bbox="577 954 1288 1359" style="border: 1px solid #0070C0; padding: 10px; margin-top: 10px;"> <p style="text-align: right; color: #0070C0; font-weight: bold;">2022 05 19 Oppsummering D3, Gruppe 19, Nye RH</p> <p style="text-align: right; color: #E67E22; font-weight: bold; font-size: small;">Ikke prioritert liste/oppsummering (kan muntlig gjennomgått)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat med tilbakemeldingsskjema er godkjent</li> <li>• Avklare grensesnitt/formål med 10 rom (å 16 kvm) i kontorgruppen angitt som «Grupperom, undervisning»               <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sjekkes av fagkoordinator og HSØ PO</li> </ul> </li> <li>• Gruppen ønsker tydeligere merking av arealene tilknyttet forskning</li> <li>• OP/PO/Intensiv:               <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plan 4: Ok</li> <li>• Plan 3: Presentert løsning er uhensiktsmessig. Gruppen ønsker et undervisningsrom i PO/intensiv (om mulig, det andre rommet til plan 5)</li> </ul> </li> <li>• Arbeidsrom for PC. Gruppen vil ha ett rom på 125 kvm, fremfor 3x40 kvm + 5 kvm til stillerom</li> <li>• Overnatting studenter – sikre tilgang på toalett</li> <li>• Skisserte rom for PO/Intensiv på plan 6 er ikke hensiktsmessig</li> <li>• Gruppen ønsker annen plassering for klinisk forskningspost for voksne (viktig med nærhet til heis og intensiv)               <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plan 5 fremstår som bedre alternativ men mulig løsning må sjekkes nærmere</li> <li>• Prioritet for plan 5: Klinisk forskningspost og undervisning (125 kvm) + fyll opp med forskning</li> <li>• «Tommel» i plan 7 (eller 6?) kan fylles opp med simulering + grupperom (som foreløpig ikke plassert ut + evt. simulering fra plan 6)</li> </ul> </li> <li>• Plan 10 - ønsker et undersøkelsesrom tilknyttet forskningstunet</li> <li>• Generelt om kontor – fordeling av kontorer og møterom i byggene J, M og N pågår</li> </ul> <p style="text-align: right; font-size: x-small; color: #0070C0;">HELSE SØR-ØST</p> </div>			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		Alle parter starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, som forberedelse til neste møte. OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 8. juni, kl. 12:00.			
03-05		<p><b>Veien videre</b></p> <p>Ikke gjennomgått i møtet, men følgende presentasjon ble sendt ut i etterkant av møtet:</p> <div data-bbox="577 612 1408 1086" style="border: 1px solid black; padding: 10px; margin: 10px 0;"> <p style="text-align: center;"><b>Videre arbeid etter medvirkningsmøte D3 og fram til og med D4</b></p> <p><b>Etter møteserie 8 (D3) i medvirkningsprosessen i forprosjektet vil</b> tilbakemelding vurderes og oppdateres/implementeres i materiale til D4 som tidligere.</p> <p><b>Forprosjektrapporten</b> Ferdigstilles til uke 37. Deretter vil forprosjektrapporten sendes til behandling i prosjektstyret for Nye Aker og Nye Rikshospital, styret i Oslo universitetssykehus HF og styret i Helse Sør-Øst RHF. Beslutning (B4) er planlagt i styret i Helse Sør-Øst RHF innen utgangen av 2022.</p> <p>Samtidig med at forprosjektrapporten ferdigstilles utvikles løsninger videre som del av medvirkningsprosessen og avsluttes i aktivitet D (møte D3 og D4).</p> <p>Dette betyr at det kan være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i forprosjektrapporten og det materiale som legges frem i møte D4.</p> <p><b>Hva oppdateres etter 9. møteserie D4</b> Innspill og tilbakemelding fra D4 vurderes og tas videre med i detaljprosjektet (tentativt oppstart 2023).</p> <p style="text-align: right; font-size: small;">HELSE SØR-ØST</p> </div> <p>Følgende tidsfrister gjelder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 8. juni, kl. 12:00.</li> <li>• Tilbakemelding fra Nye OUS til HSØ PO 9. juni</li> <li>• Arkitekt innarbeider aksjonspunkter så snart som mulig, senest til forberedelsesmøtet 1. september</li> </ul>			